
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 06. mars 2023

Tidspunkt: 18:30 – 20:30

Sted: Jærhuset på Sandved skole

Tilstede:

1a x 2a x 3a x 4a x 5a x 6a x SFO 1

1b x 2b x 3b x 4b x 5b x 6b

1c x 2c x 3c 4c 5c 6c x

1d x 2d x 3d x 4d x 5d 6d x

Referent: Terese Ramsland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen
- Oppmøteregistrering for årsmelding

Leder / Nestleder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:

Gå til skolen- aksjon - starte uke 11 til 15 (påsken i mellom).
Informasjon fra lærer denne uka, og transponder melding nesten
uke.

Besvare spørsmål fra FAU vedrørende leksefri skole
- Sandved skole ønsker å være en lekse bevisst skole, fremfor

en leksefri skole. Dette innebærer å koble leksene til
læringsmålene den enkelte uken. Det skal være forlengelse
av skoledagen, og elevene skal ikke møte noe nytt hjemme,
men jobbe videre med materiale barna har lært i skoletiden.
Mye forskning at mye informasjon om det samme setter seg
lettere (overlæring).

- Det er den enkeltes rektor sin myndighet å beslutte nivå på
lekser, og Sandved skole har et kontinuerlig fokus på hva som
er riktig ved Sandved. Skoleledelsen er ikke klar for en debatt
for dette på nåværende tidspunkt,, men ønsker en åpen
dialog med FAU om temaet.

Utbyggings arbeidet er fremdeles i rute. Pågående arbeid på
uteområdene og kolonihagen.

Lesemagi, godt å bryte opp og gjøre noe annet. Var vellykket, ligger
mye kjekt ute på hjemmesidene.

Kjartan Brunvær
Avdelingsleder 1. - 3.
trinn



- Planlegge neste skoleår. Det blir foreldremøte for nye
førsteklasseforeldre i uke 16. 85-90 nye elever i førsteklasse
høsten 2023.

- Utlysninger fikk vi 95 søkere på de lærerstillingene. Ansatte 8
kandidater, utdannet og erfarne.
Avdelingsleder utlyst, startet med dybdeintervjuene.

3 FAU Felles (40 min) FAU leder
- Oppsummering av trafikkvaktene
Det har vært mye trafikk rundt skolen denne vinteren.
Hovedinntrykk er at de fleste benytter seg av hjertesonen, men
inntrykket er at det er for mye trafikk, og at dette bør reduseres.
Det har også vært mye trafikk inn til Gand Kirke. Mye av denne
trafikken er pga barnehagen og andre som parkerer der, men det
viktig med fortsatt bevisstgjøring til foreldre om at benytte
hjertesonen.

Flere klasser har hatt problemer med å få tak i nok frivillige foreldre
til å stå som trafikkvakt, og har endt opp med å ta flere vakter pr
person.
Det har også vært flere tilfeller der trafikkvakt ikke møtte opp på sin
post som avtalt.

Anbefaling for neste vintersesong med trafikkvakter:
Gå tilbake til de opprinnelig postene, ved Sandved barnehage, og ved
rundrkjøring.
2 flagg til hver trafikkvakt for å bedre synligheten.
Oppdater informasjonsskriv om trafikkvakt oppgaven.
Ved behov for økt oppmerksomhet rundt ved Gand kirke, setter
ytterligere en person inn som trafikkvakt.

- Skolefotografering 2023
Vi får samme avtale med Lima foto, samme avtale som i fjor. Vi har
reservert uke 39, bekrefter dette i morgen. Lima Foto vil avtale
videre med skolen for gjennomføring.

Leder / Nestleder

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

- Hva gjøre en når en ikke klare å få en FAU-representant.
Viser hvor viktig det er få på plass representanten på første
foreldremøtet.

Leder / Nestleder

5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)
Kjartan skal sjekke opp hvordan det ser ut å komme inn til
bomberommet.
Disse komiteene samles etter at felles delen av FAU møtet er
avsluttet.

Samt ansvarlige per
trinn

Neste FAU-møte: Mandag 24. april 2023


